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Zápisnica  

z  15. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  obce ROŽKOVANY  

konaného dňa 13. 12. 2024 
_____________________________________________________________________________________________________ 
 

Prítomní: 
Starosta obce:     Ing. Stanislav Girašek                  

Poslanci:              Ján Girašek,  Mária Patschová, Ján Duľa, Ing. Margaréta Girašková,  

                              Ing. Patrik Čorba, Miloš Sekerák, Ing. Pavol Poremba,  

                              Mgr. Martina Girašková 

Neprítomní:         Mgr. Cecília Šarišská  

Ďalší prítomní:    Mária Daňková, Ing. Janka Novotná – zamestnankyne obce 

                               

Verejnosť:           viď. prezenčná listina 

 

 

 

PROGRAM: 

 

1.  Otvorenie zasadnutia 

2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice; schválenie programu 

3.  Plnenie úloh a uznesení  

4.  Všeobecne záväzné nariadenia obce Rožkovany 

     4. 1.  VZN č. 12/2024 o miestnych daniach na území obce Rožkovany  

     4. 2.  VZN č. 13/2024 o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad    

              na území obce Rožkovany 

     4. 3.  VZN č. 14/2024 o schválení prevádzkového poriadku pohrebiska zriadeného na  

              území obce Rožkovany 

     4. 4.  VZN č. 15/2024 o určení výšky príspevku v materskej škole a v školských  

              zariadeniach zriadených obcou Rožkovany  

5.  Plán kontrolnej činnosti Hlavného kontrolóra na I. polrok 2025 

6.  Nakladanie s majetkom obce 

     6. 1.  Informácie o priebežnom čerpaní rozpočtu – Rozpočtové opatrenia č. 6 a 7/22024  

              Dôvodová správa k rozpočtovým opatreniam; Správa z auditu 

     6. 2.  Návrh rozpočtu na rok 2025 a schválenie investičných zámerov na rok 2025 

7.  Rôzne      

     7. 1.  Informácie o vykonaných a plánovaných aktivitách OcÚ 

     7. 2.  Interpelácie poslancov 

8. Diskusia 

9. Záver 

 

 

K bodu 1: Otvorenie zasadnutia 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva  otvoril  starosta obce Ing. Stanislav Girašek,   

ktorý privítal prítomných poslancov  a verejnosť na 15. zasadnutí OZ obce Rožkovany.  
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K bodu 2:  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, schválenie programu  

 

Starosta konštatoval, že z 9 poslancov je prítomných 8. Poslankyňa Mgr. Cecília Šarišská  

sa ospravedlnila z dôvodu PN.  

Následne konštatoval, že zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Určil zapisovateľa a dvoch 

overovateľov zápisnice a oboznámil poslancov s programom zasadnutia.  

 

Zapisovateľka:              Ing. Janka Novotná   

Overovatelia:                 Ing. Margaréta Girašková, Ján Girašek 

 

 

Starosta vyzval poslancov k hlasovaniu za návrh zverejneného programu rokovania.  

 

Hlasovanie: 
 

Za: 8 Ján Girašek, Mária Patschová, Ing. Pavol Poremba, 

Ján Duľa, Ing. Margaréta Girašková,   

Mgr. Martina Girašková Ing. Patrik Čorba,  

Miloš Sekerák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Mgr. Cecília Šarišská  

 

Starosta skonštatoval, že predložený návrh zverejneného programu rokovania OZ bol 

schválený. 

 

K bodu č. 3: Plnenie úloh a uznesení  

 

Starosta oboznámil prítomných o plnení uznesení od 14. zasadnutia OZ zo dňa 25.9. 2024, ktoré 

sú splnené alebo sa plnia priebežne.  

 

UZNESENIE  94/2024/25.07.2024 

Obec Rožkovany zrealizovala verejné obstarávanie na obstarávateľské a spracovateľské 

výkony Územnoplánovacej dokumentácie Zmeny a doplnky č. 1 Územného plánu obce 

Rožkovany.   

Uznesenie je naďalej v plnení. 

 

UZNESENIE  77/2024/07.03.2024 

Začatie obstarávania Územnoplánovacej dokumentácie Zmeny a doplnky č. 2 Územného plánu 

obce Rožkovany. 

Uznesenie je naďalej v plnení. 

Obec Rožkovany ako Verejný obstarávateľ v zmysle § 7 ods 1 písm. b) zákona č. 364/2015 Z.z. 

o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov, zrealizovala prieskum trhu – zákazky malého rozsahu. Predmetom zákazky bolo 

spracovanie zmien a doplnkov Územného plánu obce v súlade s § 30 a § 31 zákona č. 50/1976 

Zb.  o územnom plánovaní a stavebnom poriadku v znení neskorších predpisov(stavebný 

zákon) a vyhláškou č. 55/2001  Z.z. o územnoplánovacích podkladoch a územnoplánovacej 

dokumentácii.  
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Zmeny a doplnky č. 1/2024 a č.2/2024 Územného plánu obce Rožkovany – autorizovaný 

architekt . 

Výsledkom vyhodnotenia ponúk v súlade s výzvou RO/2024/268-OcÚ-001 zo dňa 22.11.2024 

bola prijatá cenovo najnižšia ponuka od uchádzača Ing. Arch. Mária Čutková, Sládkovičova 

7359/9A,  080 01 Prešov s konečnou cenou 9.064,00 EUR. 

Zmeny a doplnky č. 1/2024 a č. 2/2024 Územného plánu obce Rožkovany - odborne 

spôsobilá osoba.  

Výsledkom vyhodnotenia ponúk v súlade s výzvou RO/2024/267-OcÚ-001 zo dňa 22.11.2024 

bola prijatá cenovo najnižšia ponuka od uchádzača Urban Planning s.r.o., Na vyhliadke 

11909/8,  080 05 Prešov – Solivar, s konečnou cenou 10.560,00 EUR. 

Zmluvy budú podpísané v najbližšom období.  

 

UZNESENIE  98/2024/25.09.2024 

Obecné zastupiteľstvo Obce Rožkovany schválilo kúpu spoluvlastníckych podielov  

na pozemku KNE p. č. 490/48 o výmere 5888 m2, druh pozemku Orná pôda v k. ú. Rožkovany 

zapísanej na LV č. 1026 za kúpnu cenu 4,- EUR za m2.  

Kúpna zmluva bola vyhotovená, podpísaná a bola podaná na zápis do katastra nehnuteľností.  

Uznesenie 98/2024/25.09.2024 je splnené.  

Poslanci nemali doplňujúce otázky, pristúpili k hlasovaniu a bolo prijaté nasledovné: 

 

Uznesenie č. 105/2024/13.12.2024 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Rožkovany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

     

b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

Informáciu o priebežnom plnení úloh a uznesení od 14. zasadnutia OZ zo dňa 25. 09. 2024 

 

Hlasovanie: 

 

Za: 8 Ján Girašek, Mária Patschová, Ing. Pavol Poremba, 

Ján Duľa, Ing. Margaréta Girašková,   

Mgr. Martina Girašková Ing. Patrik Čorba,  

Miloš Sekerák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Mgr. Cecília Šarišská  

 

     

K bodu č. 4: Všeobecne záväzné nariadenia obce Rožkovany 

 

4. 1.  VZN č. 12/2024 o miestnych daniach na území obce Rožkovany  

 

Starosta obce informoval prítomných o potrebe schválenia VZN o miestnych daniach na území 

obce Rožkovany v zmysle zákona č. 582/2004 Z. z. o miestnych daniach a miestnom poplatku 

za komunálne odpady a drobné stavebné odpady v znení neskorších predpisov. Obec vo VZN 

určuje výšku sadzby miestnych daní. V návrhu VZN č. 12/2024 o miestnych daniach na území 

obce Rožkovany v § 3 Sadzba miestnej dane za psa sa navrhuje úprava sadzby miestnej dane 

za psa chovaného v rodinnom dome z pôvodných 4,00 EUR/ kalendárny rok za každého 
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jednotlivého psa na sadzbu 5,00 EUR/kalendárny rok a za každého jednotlivého psa v byte 

alebo v bytovom dome z pôvodnej sadzby 8,00 EUR/ kalendárny rok na sadzbu  

10,00 EUR/kalendárny rok.  Dôvodom na minimálne zvýšenie sadzby dane je potreba 

zabezpečenia príjmu do obecného rozpočtu, výpadku finančných  prostriedkov infláciou, ako 

aj zvýšenie nákladov na čistenie verejných priestranstiev po psoch ktoré ujdú chovateľom a tie 

znečisťujú verejné priestranstvo.   

V diskusii poslanci Obecného zastupiteľstva nemali žiadne otázky a následne pristúpili 

k hlasovaniu a bolo prijaté nasledovné:  

 

Uznesenie č. 106/2024/13.12.2024 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Rožkovany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

       

s c h v a ľ u j e  

 

Všeobecné záväzné nariadenie č. 12/2024 obce Rožkovany o miestnych daniach na území obce 

Rožkovany  

 

Hlasovanie: 
 

Za: 8 Ján Girašek, Mária Patschová, Ing. Pavol Poremba, 

Ján Duľa, Ing. Margaréta Girašková,   

Mgr. Martina Girašková Ing. Patrik Čorba,  

Miloš Sekerák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Mgr. Cecília Šarišská  

 

 

4. 2.  VZN č. 13/2024 o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný  

         odpad na území obce Rožkovany 

 

Starosta informoval prítomných, že zmena VZN sa predkladá s ohľadom na skutočnosť,  

že náklady na vývoz komunálneho odpadu sa zvýšili z dôvodu navýšenia ceny za uloženie 

odpadu a mechanicko-biologická úprava (MBÚ), zvýšenie nákladov na prepravu, zvýšenie 

DPH. Sadzba poplatku za komunálny odpad sa menila naposledy v roku 2023.  

V navrhovanej zmene Všeobecne záväzného nariadenia obce a o miestnom poplatku  

za komunálne odpady a drobné stavebné odpady sa zvyšujú sadzby poplatku   

z 21,- € na 30,- €/osoba a kalendárny rok pri 110 l/120l, 1100 l nádobe  (26 vývozov ročne).  

K zvýšeniu dochádza z dôvodu uzatvorenia novej zmluvy platnej od 1.1.2025, kde je započítaná 

10,5% inflácia za rok 2024  a zvýšenie DPH z 20% na 23%. V zmysle uzatvorenej zmluvy  

je celková cena s DPH stanovená na obdobie 48 mesiacov vo výške 263 229,80 EUR.  

Po prepočte na jedného obyvateľa na jeden rok výška poplatku vychádza na 38,70 Eur.  

Vzhľadom na skutočnosť, že obec má vybudovaný zberný dvor na ktorom triedime objemný 

odpad a tiež počítame, že občania obce budú lepšie triediť odpad vznikajúci v domácnosti 

predpokladáme, že výška poplatku 30,- Eur bude na rok 2025 postačujúca.  

Ministerstvo životného prostredia SR vzalo späť vládnu novelu zákona o poplatkoch  

za uloženie odpadov a upravujú sa  aj ďalšie zákony.    
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Obec Rožkovany ako objednávateľ služieb spojených so zberom, prepravou a nakladaním 

s komunálnym odpadom a drobným stavebným odpadom predpokladá, že dôjde 

k prehodnoteniu zmluvy s poskytovateľom Marius Pedersen a. s. a bude prijatý dodatok 

k zmluve, ktorým by sa odstránila mechanicko biologická úprava odpadov (MBU), čím by 

došlo k poníženiu poplatku o 57 189,60 Eur.  

Náklady na likvidáciu odpadu hlavne MBÚ 70,11€ /t, je  nový poplatok za úpravu odpadu pred 

uložením na skládku odpadov 

Z dôvodu uvedených skutočností navrhuje starosta upraviť výšku poplatku  na 30,- Eur  

na osobu a rok.  

V diskusii poslanec p.Sekerák vyslovil názor, že nesúhlasí s navýšením poplatku na TKO 

a poslanec p.Duľa sa zaujímal o množstvo vyvezeného TKO na 1 zber. Pracovníčka OcÚ pani 

Daňková odpovedala, že na 1 vývoz je to 7 ton TKO a pri frekvencii vývozu 2x mesačne  

je to cca 14-15 ton. Starosta vysvetlil, že obec Rožkovany rovnako ako ostatné obce, ktoré  

sú v Združení obcí Hornej Torysy  majú podpísanú zmluvu s poskytovateľom, spoločnosťou 

Marius Pedersen a.s. a nemôžu samostatne vstupovať do verejného obstarávania. 

 

Po prediskutovaní poslanci pristúpili k hlasovaniu a bolo prijaté nasledovné:  

 

Uznesenie č. 107/2024/13.12.2024 

 

Obecné zastupiteľstvo 

   

     

s c h v a ľ u j e 

 

Všeobecné záväzné nariadenie č. 13/2024 obce Rožkovany o miestnom poplatku za komunálny 

odpad a drobný stavebný odpad na území obce Rožkovany 

 

Hlasovanie: 

 

Za: 5 Ján Girašek, Ing. Pavol Poremba,  

 Ing. Margaréta Girašková,   

Mgr. Martina Girašková Ing. Patrik Čorba,  

Proti: 1 Miloš Sekerák 

Zdržal sa: 2 Mária Patschová, Ján Duľa 

Neprítomní: 1 Mgr. Cecília Šarišská  

 

 

 

4. 3.  VZN č. 14/2024 o schválení prevádzkového poriadku pohrebiska zriadeného na  

         území obce Rožkovany 

 

Starosta vysvetlil prítomným, že predmetom návrhu  VZN č. 14/2024 Obce Rožkovany 

o schválení prevádzkového poriadku pohrebiska zriadeného na území obce Rožkovany,  

je zmena výšky sadzby nájmu za hrobové miesto v  prílohe č. 1 Prevádzkový poriadok 

pohrebiska, článok 13 Cenník služieb poskytovaných na pohrebisku v položke nájom miesta na 

10 rokov pre osoby bez trvalého pobytu v Rožkovanoch sa upravuje sadzba z pôvodných  

50,- EUR na 100,- EUR z dôvodu, aby nedochádzalo k zapĺňaniu kapacity pohrebiska osobami 

bez trvalého pobytu v Rožkovanoch. Pre vysoké poplatky v mestách osoby bez trvalého pobytu 
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v obci Rožkovany využívali pohrebisko v obci z dôvodu nízkeho poplatku. Osoby s trvalým 

pobytom v obci Rožkovany by mali byť cenovo zvýhodnené.  

V diskusii  poslanec p.Sekerák požiadal starostu o informáciu, koľko ľudí bez trvalého pobytu 

bolo v obci pochovaných za posledných 5 rokov. Starosta odpovedal, že konkrétne od r.2020  

to boli 2 osoby pochované do novovytvorených hrobov so zvýšenou sadzbou. Pre osoby bez 

trvalého pobytu v obci Rožkovany, ktorí sú pochovaní do pôvodných, už zaplatených hrobov 

platí základná sadzba. 

Poslanec p.Duľa  sa zaujímal o skutočnosť, čo v prípade pochovania osôb, ktoré nemajú 

peniaze, či náklady znáša obec? Starosta odpovedal, že doposiaľ pri takej situácii 

spolupracovala obec s rodinou a v prípade, že zosnulý nemá príbuzných a pri bezdomovcov 

znáša náklady na pochovanie zo zákona obec. 

 

Po prediskutovaní poslanci pristúpili k hlasovaniu a bolo prijaté nasledovné:  

 

Uznesenie č. 108/2024/13.12.2024 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Rožkovany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

       

s c h v a ľ u j e 

 

Všeobecné záväzné nariadenie č. 14/2024 obce Rožkovany o schválení prevádzkového 

poriadku pohrebiska zriadeného na území obce Rožkovany 

 

Hlasovanie: 
 

Za: 7 Ján Girašek, Mária Patschová, Ing. Pavol Poremba, 

Ján Duľa, Ing. Margaréta Girašková,   

Mgr. Martina Girašková Ing. Patrik Čorba,  

Proti: 1 Miloš Sekerák 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Mgr. Cecília Šarišská  

 

 

 

4. 4.  VZN č. 15/2024 o určení výšky príspevku v materskej škole a v školských  

          zariadeniach zriadených obcou Rožkovany  

 

 

Starosta informoval prítomných o skutočnosti, že Základná škola s materskou školou 

Rožkovany požiadala o úpravu VZN o výške príspevku v MŠ a školských zariadeniach 

zriadených obcou Rožkovany. Jedná sa o odpustenie príspevku rodičom, ktorí prerušia deťom 

dochádzku do MŠ na viac ako  jeden kalendárny mesiac zo zdravotných prípadne iných 

závažných dôvodov, ktoré uvedú v písomnej žiadosti o prerušenie dochádzky a žiadosti 

o odpustenie príspevku.   

V zmysle § 28, ods. 7 zákona 245/2008 Z.z. o výchove a vzdelávaní  a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov (školský zákon) zníženie, zvýšenie alebo odpustenie  príspevku určí 

zriaďovateľ všeobecným záväzným nariadením.  

V návrhu VZN č. 15/2024 Obce Rožkovany o určení výšky príspevku v materskej škole 

a v školských zariadeniach zriadených  obcou Rožkovany v § 3  Príspevok na čiastočnú úhradu 
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výdavkov materskej školy v bode (2) je zakotvené akým spôsobom bude príspevok odpustený.  

Podmienkou pre odpustenie mesačného príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov materskej 

školy za kalendárny mesiac je prerušenie dochádzky dieťaťa do materskej školy počas 

kalendárneho mesiaca z dôvodu choroby dieťaťa, alebo prerušenie dochádzky dieťaťa  

do materskej školy na základe rozhodnutia riaditeľa Základnej školy s materskou školou, alebo 

prerušenie dochádzky dieťaťa do materskej školy počas prázdnin, alebo z dôvodu prerušenia 

prevádzky materskej školy obcou Rožkovany alebo iným štátnym orgánom.  

Z vyššie uvedeného vyplýva za akých podmienok bude mesačný príspevok odpustený.    

Poslanci nemali doplňujúce otázky, následne pristúpili k hlasovaniu a bolo prijaté nasledovné:  

 

Uznesenie č. 109/2024/13.12.2024 

 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Rožkovany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

       

s c h v a ľ u j e  

 

Všeobecné záväzné nariadenie č. 15/2024 obce Rožkovany o určení výšky príspevku 

v materskej skole a v školských zariadeniach zriadených obcou Rožkovany  

 

Hlasovanie  

 

Za: 8 Ing. Pavol Poremba, Ing. Margaréta Girašková, 

Mgr. Martina Girašková, Ján Girašek, Ján Duľa, 

Miloš Sekerák, Mária Patschová, Ing. Patrik Čorba 

Proti: 0   

Zdržal sa: 0    

Neprítomní: 1 Mgr. Cecília Šarišská 

 

K bodu č. 5: Plán kontrolnej činnosti Hlavného kontrolóra na I. polrok 2025 

 

Starosta obce oboznámil prítomných s Plánom kontrolnej činnosti Hlavného kontrolóra obce 

na I. polrok 2025, ktorý v zmysle ustanovenia § 18f ods. 1 písm. b) zákona NR SR č. 369/1990 

Zb. v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon o obecnom zriadení“) hlavný kontrolór obce 

predkladá zastupiteľstvu raz za šesť mesiacov. 

V diskusii poslanci Obecného zastupiteľstva nemali žiadne otázky a následne pristúpili 

k hlasovaniu a bolo prijaté nasledovné:  

 

Uznesenie č. 110/2024/13.12.2024 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Rožkovany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

       

s c h v a ľ u j e  

 

Plán kontrolnej činnosti Hlavného kontrolóra obce  na I. polrok 2025 
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Hlasovanie  

 

Za: 8 Ing. Pavol Poremba, Ing. Margaréta Girašková, 

Mgr. Martina Girašková, Ján Girašek, Ján Duľa, 

Miloš Sekerák, Mária Patschová, Ing. Patrik Čorba 

Proti: 0   

Zdržal sa: 0    

Neprítomní: 1 Mgr. Cecília Šarišská 

 

 

K bodu č. 6: Nakladanie s majetkom obce 

 

6. 1.  Informácie o priebežnom čerpaní rozpočtu – Rozpočtové opatrenia č. 6 a 7/22024  

         Dôvodová správa k rozpočtovým opatreniam; Správa z auditu 

 

Pracovníčka Obecného úradu p. Daňková informovala poslancov OZ o priebežnom čerpaní 

rozpočtu, úprave rozpočtu a predniesla rozpočtové opatrenia č. 6 a 7/2024 a Dôvodovú správu 

k rozpočtovým opatreniam. Vysvetlila prítomným, že úprava sa týkala dofinancovania  pre MŠ, 

ŠJ, ŠKD v mesiaci 12/2024.  

V diskusii sa poslanec p.Duľa zaujímal o navýšenie výdavkov Kultúrnej komisie, na čo 

pracovníčka OcÚ p. Daňková odpovedala, že to súviselo so zvýšenými nákladmi na Mikulášske 

balíčky a darčeky pre seniorov pri príležitosti mesiaca Úcty k starším. Ďalej vysvetlila, že obec 

zakúpila a následne rozmiestnila v obci nádoby s posypom a lopatami v prípade potreby 

nepriaznivého počasia v zimnom období.  Poslanec p.Sekerák sa zaujímal o zakúpenie 

plechovej garáže, projekt PUPN a vyslovil výhrady voči projektu a členom MOaPS, k ich 

náplni práce a nákladom na školenie. Pracovníčka OcÚ p. Daňková odpovedala, že plechová 

garáž, ktorá je umiestnená v areáli futbalového ihriska bola financovaná z rozpočtu DHZ  

a je určená pre potreby DHZ Rožkovany. Ďalej odpovedala, že členovia MOaPS musia 

pravidelne v rámci projektu absolvovať všetky dohodnuté školenia, ktoré prebiehajú pod 

vedením odborne spôsobilej osoby na to určenej a členovia MOaPS pravidelne ráno 

monitorujú dochádzku detí do ZŠ  ako na železničnej  stanici tak rovnako aj pred školou.  

Čo sa týka ich vybavenia ochrannými a pracovnými prostriedkami, tak majú všetko vybavenie 

zabezpečené. Starosta doplnil, že členovia vykonávajú práce podľa náplne práce projektu, ale 

aj iné práce a činnosti  podľa pokynov starostu 

Starosta poslancom pripomenul, že v priložených materiáloch na rokovanie OZ mali aj Správu 

z auditu konsolidovanej účtovnej závierky, ktorú vypracoval nezávislý auditor a OZ berie 

Správu z auditu na vedomie. 

Po prediskutovaní poslanci pristúpili k hlasovaniu a bolo prijaté nasledovné:  

 

Uznesenie č. 111/2024/13.12.2024 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Rožkovany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

     

s c h v a ľ u j e   

 

Dôvodovú správu a rozpočtové opatrenia  č. 6 a 7/2024 
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Hlasovanie  

 

Za: 8 Ing. Pavol Poremba, Ing. Margaréta Girašková, 

Mgr. Martina Girašková, Ján Girašek, Ján Duľa, 

Miloš Sekerák, Mária Patschová, Ing. Patrik Čorba 

Proti: 0   

Zdržal sa: 0    

Neprítomní: 1 Mgr. Cecília Šarišská 

 

 

6. 2.  Návrh rozpočtu na rok 2025 a schválenie investičných zámerov na rok 2025 

 

Starosta obce informoval poslancov, že  rozpočet je pripravený na schválenie so zapracovaním 

dotácii pre jednotlivé  miestne organizácie. Za jednotlivé rozpočtové organizácie pôsobiace 

v obci dotované z rozpočtu obce podali žiadosť o dotáciu Futbalový klub Rožkovany, 

Dobrovoľný hasičský zbor Rožkovany, Folklórny súbor Jazero Rožkovany, Jednota dôchodcov 

na Slovensku základná organizácia v Rožkovanoch, RMR CLUB Rožkovany a Občianske 

združenie Aktivistov obce Rožkovany v termíne do 30.10. 2024. Ďalej starosta informoval,  

že poslancom bol zaslaný plán investícií na rok 2025, ktorý je zahrnutý do návrhu rozpočtu na 

rok 2025. 

 

Prehľadová tabuľka žiadostí o dotácie a skutočne poskytnutých dotácií: 

 

 Žiadaná dotacia 

r.2024 

Poskytnutá dotácia  

r.2024 

Žiadaná dotacia na 

r.2025 

Futbalový klub 
 

20 000,- 17.000,- 20 000,- 

JDS ZO Rožkovany 

 

1 309,- 

17x77 čl. 

1.500,- 1 400,- 

20x70 čl. 

 
DHZ 

 

 
10 000,- 

 
7.000,- 

 
12 000,- 

FS Jazero 

 

10 000,- 5.000,- 5 000,- 

RMR Club 
 

4 000,- 4.000,- 4 000,- 

OZ Aktivistov 3 000,- 1.000,- 1 500,- 

 

A) DHZ 

Starosta prítomným predniesol žiadosť DHZ, kde žiadajú v roku 2025 dotáciu vo výške 7.000,- 

eur na PHM, zvolávací systém, dopravu na súťaže, organizáciu súťaží, školenia, režijné 

poplatky a údržbu, opravu techniky. Ďalších 5.000,- eur žiadajú na zakúpenie vecných 

prostriedkov na splnenie činnosti DZH. 

Informoval prítomných, že v roku 2025 čakajú DHZ významné oslavy a to Oslava storočnice 

a Šarišský pohár, na ktoré je potrebné vyčleniť dostatok finančných prostriedkov. Následne 
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starosta navrhol podporiť DHZ sumou 8.000,- eur na PHM a organizačné zložky a sumou 

3.000,- eur na vecné prostriedky. 

V diskusii sa poslanec p.Duľa zaujímal, či sú tieto náležitosti odkomunikované s p.Petrufom 

a poslankyňa p.Patschová sa opýtala, či oslavy bude DHZ organizovať samostatne, alebo aj 

v spolupráci s obcou hlavne finančne. Starosta odpovedal, že komunikoval s vedením DHZ 

a  to je návrh obce a obec sa bude podieľať na spoluorganizovaní osláv podľa potreby.  

 

B) FK ROŽKOVANY 

Starosta predstavil prítomným žiadosť FK Rožkovany, ktorý žiadajú dotáciu vo výške  

20.000,- eur. Oboznámil prítomných so zapojením sa FK Rožkovany do výzvy VsFZ ,,Eurá 

z Eura“2024 o poskytnutie dotácie na projekt s názvom ,,Zlepšenie podmienok pre šport 

v Rožkovanoch“, ktorý FK rýchlo spracoval a podal. Žiadali dotáciu vo výške 20.000,- eur. 

Jedná sa o rekonštrukciu šatní s  podporou 10.000,- a povinným spolufinancovaním 5.500,- eur. 

Keďže FK Rožkovany obec nevie poukázať fin. prostriedky na dofinancovanie formou dotácie, 

preto FK Rožkovany požiadal VsFZ Košice o zmenu žiadateľa dotácie z výzvy ,,Eurá 

z Eura“2024 na Obec Rožkovany, ktorá predmetnú stavbu dofinancuje. Z tohto dôvodu 

navrhuje starosta podporiť FK Rožkovany výškou dotácie 15.000,- eur. 

 V diskusii poslanec Ing.Čorba vyjadril názor, že všetky poplatky a celkovo ide všetko hore, tak 

navrhuje ponechať FK dotáciu vo výške 17.000,- eur na činnosť klubu. Poslanec p.Duľa 

podotkol, že futbalové šatne sú vlastníctvom obce a bude sa  zveľaďovať majetok obce. Starosta 

odpovedal, že FK môže oslovovať aj sponzorov na podporu klubu Poslanec Ing. Čorba 

poukázal na skutočnosť, že niektoré kluby majú príjem z výčapu. Starosta odpovedal, že terajší 

nájom priestorov na výčap končí v auguste 2025  a môžu uvažovať o nájme budovy po ukončení 

doby nájmu terajšieho nájomcu. 

 

C) FS JAZERO  

Starosta predniesol žiadosť FS Jazero, ktorý žiada na podporu svojej činnosti dotáciu vo výške 

3.000,- eur na organizačné výdavky podujatia ,, Hej, v Rožkovjanoch na valaľe“ a sumu 2.000,- 

eur na výdavky spojené s technickým vybavením ako sú kroje, hudobné nástroje.  

Návrh starostu je spolu 4.000,- eur. Sumu 2.000,- eur na organizáciu podujatia  

,, Hej, v Rožkovjanoch na valaľe“ a 2.000,- eur na technické vybavenie. 

V diskusii poslanec p.Girašek navrhol ponechať FS Jazero dotáciu vo výške ako v roku 2024 

t.j. 5.000,- eur. 

 

D) JDS ZO ROŽKOVANY 

Starosta predniesol žiadosť JDS ZO Rožkovany, ktorá má v súčasnosti 70 členov o dotáciu  

vo výške 1.400,- eur t. j. 20,- eur na člena. Vyzdvihol činnosť seniorov, ktorí sa zapájajú  

do rôznych  kultúrnych, spoločenských a športových aktivít. Navrhol podporiť žiadosť plnou 

výškou.  

V diskusii poslanci navrhli JDS ZO Rožkovany ponechať výšku dotácie 1.500,- eur ako v roku 

2024.  

  

E) OZ AKTIVISTOV OBCE ROŽKOVANY 

Starosta predniesol žiadosť OZ Aktivistov obce Rožkovany na dotáciu vo výške 1.500,- eur. 

Upozornil na skutočnosť, že žiadosť obsahuje plánované akcie, ktoré suplujú činnosť kultúrno-

športovej komisie pracujúcej pri OZ obce Rožkovany a obec nemá vedomosť 

o aktuálnom  počte členov organizácie. Podpora formou dotácie z rozpočtu obce   je určený  
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a účelovo poskytnutý príspevok z rozpočtu obce. Starosta navrhuje podporiť žiadosť sumou  

700,-eur. 

V diskusii poslanec p.Duľa sa vyjadril, že kultúrno-športovú komisiu zriadenú pri OZ môžeme 

zrušiť, lebo OZ Aktivistov obce Rožkovany realizuje aktivity, ktoré sú v kompetencii komisie. 

Pracovníčka OcÚ p. Daňková odpovedala, že finančný príspevok formou dotácie  je určený na 

konkrétnu  činnosť  žiadateľa, na čo upozornila aj hlavná kontrolórka obce a  preto je potrebné 

žiadosť OZ Aktivistov obce Rožkovany prepracovať a určiť prioritný projekt, aktivitu napr. 

Furmanské preteky, ktoré tam uviedli a popísať súvisiace položky dotácie. Poslanec Ing. Čorba 

navrhol podporiť  žiadosť sumou 500m,- eur. Za verejnosť vystúpil p. Poremba Pavol, ktorý 

vyjadril názor, že OZ Aktivistov obce Rožkovany má v súčasnosti 20 členov a vykonáva svoju 

činnosť pre občanov, organizujú v  spolupráci výjazdové odbery krvi na záchranu ľudských 

životov, opravili detské ihrisko, zakúpili pingpongový stôl a zorganizovali stolnotenisový turnaj 

a chceli by zrealizovať v obci Furmanské preteky.  

 

F) RMR CLUB  

Starosta informoval o žiadosti RMR Clubu na svoju činnosť vo výške 4.000,- eur. Navrhol 

podporiť žiadosť sumou  1.000,-eur z dôvodu, že pri činnosti RMR clubu chýba práca s deťmi, 

mládežou z obce Rožkovany a zorganizovanie športového podujatia. 

V diskusii sa poslanec p.Duľa uviedol, že nesúhlasí s tak ,,drastickou“ korekciou  výšky dotácie, 

lebo takýto šport niečo stojí a navrhuje podporiť RMR Club sumou 3.000,- eur.  

Poslanec p.Sekerák uviedol, že RMR Club svoju činnosť realizuje po celom Slovensku, kde sa 

zúčastňujú rôznych pretekov. Žiadaná dotácia nestačí ani na PHM a dopravu viacerými 

autami. Uviedol, že šport je o jednotlivcovi a RMR Club splnil všetky náležitosti podmienok 

podpory dotáciu čo má spĺňať. Požiadal poslancov o prehodnotenie návrhu podpory. Zároveň 

vyjadril podporu a názor, že OZ Aktivistov obce Rožkovany oprávnene žiadajú dotáciu vo výške  

1.500,- eur a ak by ho boli oslovili o spoluprácu v organizovaní Furmanských pretekov skôr, 

bol by nápomocný, lebo má oprávnenie organizovať preteky akéhokoľvek druhu. 

Poslanci po rozprave dospeli k návrhu podporiť RMR Club Rožkovany dotáciou vo výške 

2.000,- eur. Následne poslanec p.Sekerák vyslovil názor, že ,,ako som to riešil za bývalej pani 

starostky, tak to budem riešiť aj teraz“. 

 

Následne starosta obce požiadal pracovníčku obce p.Daňkovú, aby preniesla návrh rozpočtu 

obce na rok 2025, ktorý bol konzultovaný aj s hlavnou kontrolórkou obce a aby oboznámila 

poslancov s odborným stanoviskom hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce, ktorý  

je zostavený ako vyrovnaný a kde hlavný kontrolór odporúča návrh rozpočtu na rok 2025 

schváliť a návrh rozpočtu na roky 2026 a 2027 zobrať na vedomie. 
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Zrealizované verejné obstarávania a plánované  investície v roku 2025 

 
Por

. č. 

VO pre 

projekt - 

Názov 

projektu 

Rok  Vysúťažen

á cena 

Rozpočet 

projektu 

(Eur) 

Spolufinancovan

ie (Eur) 

Stav  

1. Projektová 

dokumentácia 

k projektu 

„Rožkovany, 

modernizácia 

miestnej cesty 

Širňava“  

  

202

4 

2 900,-- 250 000,-- 0,00,-- PD dodaná, 

Podaná 

žiadosť 

o NFP  – 

v procese 

schvaľovani

a 

2. Projektová 

dokumentácia 

k projektu 

„Polyfunkčná 

budova – 

amfiteáter 

v obci 

Rožkovany“ 

  

202

4   

4 850,--  25 000,-- PD dodaná, 

Čakáme na 

vyhlásenie 

výzvy 

3.  Projektová 

dokumentácia: 

Rekonštrukcia 

ČOV v obci 

Rožkovany 

202

4 

5 650,--   PD dodaná, 

Čakáme na 

vyhlásenie 

výzvy  

4.  Projektová 

dokumentácia: 

Multifunkčné 

ihrisko v obci 

Rožkovany 

(viacúčelové)  

 

Stavebné práce: 

Viacúčelové 

ihrisko v obci 

Rožkovany  

 

202

4 

- 

202

5 

3 900,-- 

 

 

 

 

 

 

148 703,93 

 

 

 

 

 

 

 

148 909,1

3 

 

 

 

 

 

 

 

10% t. j. 15 000,--  

 

 

 

 

 

 

 

Žiadosť 

podaná, 

v procese 

schvaľovani

a  

5.  Tovar: 

„Zábradlie – 

Rožkovany“  

202

4 

- 

202

5 

 12 570,-- 

 

 15 000,-- Zrealizovan

é – použité 

vlastné fin. 

prostriedky 

+ plánovaná 

investícia  

6.  FVZ MŠ 

Rožkovany 118 

p. č. 203/4 

202

4 

12 498,24  14 000,-- 
- 12 498,2

4 

(uhrade

né 

v 2024) 

Zrealizovan

é – použité 

vlastné fin. 

prostriedky  
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7.  Autorizovaný 

architekt – 

Zmeny 

a doplnky č. 1 

a 2/2024 

Územného 

plánu obce 

Rožkovany 

 

Odborne 

spôsobilá osoba 

– Zmeny 

a doplnky č. 1 

a 2/2024 

Územného 

plánu obce 

Rožkovany  

202

4  

 

- 

 

202

5 

9 064,00 

 

 

 

 

10 560,00 

  

 

 

 

 

20 000,-- 

 

8.  Budova – 

ihrisko FK – 

dotácia (spoluf.) 

– 

FOTOVOLTIK

A  

202

4 - 

202

5 

10 000,--  min. 25% t. j. 

5 500,-- 

 

9.  IBV – Proj. 

dokum. Pre 

stav. konanie 

202

5 

  20 000,--  

10.  Pozemky – 

výkup  

202

5  

  25 000,--  

11.  Výstavba 

detského ihriska 

pri ZŠ  

202

5 

  5 000,--  

 SPOLU     130 500,--  

Po prediskutovaní poslanci pristúpili k hlasovaniu a bolo prijaté nasledovné: 

 

Uznesenie č. 112/2024/13.12.2024 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Rožkovany podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

 

1)  s  c   h   v a ľ   u  j   e  

 

podporiť žiadosti o dotácie z rozpočtu obce v sume:  

 

 Dobrovoľný hasičský zbor Rožkovany .......................11.000,- € 

 Jednota dôchodcov Slovenska ZO Rožkovany .............1.500,-€ 

 FS Jazero Rožkovany ....................................................5.000,-€ 

 Futbalový klub Rožkovany .........................................17.000,-€ 

 RMR CLUB ..................................................................2.000,-€ 

 Občianske združenie – Aktivistov obce Rožkovany ........700,-€   
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2)  b   e   r   i  e     n  a    v e   d   o m   i   e 

 

a)  odborné  stanovisko   hlavného   kontrolóra   k    návrhu    rozpočtu   obce  na  r. 2025,  

b ) viacročný rozpočet bez programovej štruktúry na roky  2026  -  2027, 

 

 

3)  s c   h   v a ľ   u  j   e   

 

rozpočet obce na rok 2025 bez programovej štruktúry. Bežné príjmy 1 238 567,- €,  

bežné  výdavky 1 226 567,- €, prebytok z bežného hospodárenia 12 000,- € a schodkový 

z kapitálového hospodárenia 139 500,- €. Celkový rozpočet vrátane príjmových finančných 

operácii 139 500,- € , výdavkových finančných operácií 12 000,- € sa schvaľuje ako vyrovnaný.   

 

 

Hlasovanie  

 

Za: 7 Ing. Pavol Poremba, Ing. Margaréta Girašková, 

Mgr. Martina Girašková, Ján Girašek, Ján Duľa, 

Mária Patschová, Ing. Patrik Čorba 

Proti: 0   

Zdržal sa: 1 Miloš Sekerák 

Neprítomní: 1 Mgr. Cecília Šarišská 

 

 

K bodu č. 7: Rôzne   

    

7. 1.  Informácie o vykonaných a plánovaných aktivitách OcÚ 

 

-informácia o poskytnutí podpory formou Dotácie z Environmentálneho fondu 

 Obec Rožkovany  dňa 21.08.2024 podala žiadosť na Environmentálny fond o podporu Dotácie 

v rámci, „Špecifikácie činnosti podpory formou Dotácie na rok 2024“ zverejnenej v súlade  

s § 4 ods. 5 zákona č. 587/2004 Z. z. o Environmentálnom fonde a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov na projekt: Zlepšenie obehového 

hospodárstva v obci Rožkovany.  

Číslo projektu 241393.  

Minister životného prostredia Slovenskej republiky rozhodol o poskytnutí podpory 

z Environmentálneho fondu formou Dotácie na rok 2024 na projekt Zlepšenie obehového 

hospodárstva v obci Rožkovany vo výške : 14 842,00 EUR.  

 

-informácia o Žiadosti o podporu formou dotácie na rok 2024 pre projekt: Rozvoj 

odpadového hospodárstva v obci Rožkovany(C).   

Z dôvodu nedostatočnej alokácie finančných prostriedkov bola naša žiadosť č. 240500 2024 

zaradená do zásobníka žiadostí. Po doplnení alokácie budú žiadosti prehodnotené a je stále 

možnosť, aby naša žiadosť bola úspešná.  

 

-Informácia – Obec Rožkovany dokončila osadenie pozinkovaného zábradlia po úprave 

miestneho potoka.  
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-Informácia  o potrebe zakúpenia motorového zariadenia na odhŕňanie snehu  

Obec Rožkovany  zakúpila technické zariadenie na zametanie chodníkov, ciest, ktoré bude 

slúžiť v zimnom období na odhŕňanie snehu z chodníkov, ako aj na zametanie verejných 

priestranstiev. Predmetné zariadenie sme už mali možnosť vyskúšať pri napadnutí snehu. 

Urýchli nám vyčistenie chodníkov a hlavne vykonáva kvalitnú prácu pri údržbe verejných 

priestranstiev. Mechanizácia je cestou do budúcnosti.  

 

-Vyčistenie areálu cintorína od náletových drevín. 

-Vyčistenie areálu bytového domu č. 361  od náletových drevín. 

 

Obec zrealizovala vyčistenie náletových drevín z oplotenia cintorína a okolia bytového domu 

č. 361.  

 

-informácia o začatí kolaudačného konania na stavbu „I/68 a III/3188 Rožkovany 

križovatka“ 

 Predmetom  kolaudácie sú stavebné objekty:  101-00 Úprava cesty I/68 

                                                                          102-00 Úprava cesty III/3188 

                                                                                   103-00 Chodníky 

                                                                                   621-00 Verejné osvetlenie 

 

Kolaudačné konanie sa konalo  04.10.2024 o 10,00 hod. v Rožkovanoch.   

Okresný úrad Prešov odbor dopravy a pozemných komunikácií vydal na predmetnú stavbu 

kolaudačné rozhodnutie pod č. OU-PO-OCDPK-2024/060099-004 dňa 22.10.2024. 

 

-Informácia – dopravné značenie v obci Rožkovany 

V súčasnosti sa zrealizovalo v našej obci osadenie spomaľovacích prahov a osadenie zrkadla 

na križovatke pri RD Slavomíra Kelemena.   

 

-Informácia o zakúpení parcely registra „E“ č. 490/48 v lokalite Jeruzalem vedenej na LV 

č. 1026. 

Predmetná parcela na základe kúpnej zmluvy prešla do vlastníctva Obce Rožkovany.  

 

- Informácia o príprave výstavby Eurovelo 11.  

Obec Rožkovany pripravuje v spolupráci s PSK Prešov, výstavbu časti stavby „Eurovelo 11 

v regióne ZOHT, úsek Červenica pri Sabinove – Lipany“ cyklotrasa v katastrálnom území 

Rožkovany – I. etapa objekt SO 20.6 Cyklotrasa – novostavba „Rybníky“.  

Pripravuje sa odovzdanie predmetného úseku stavby na PSK Prešov, ktorej investorom bude 

PSK Prešov. V súčasnosti prebieha kontrola plnenia podmienok daných v stavebnom povolení. 

Je potrebné doriešiť záležitosť výpustného objektu a priepustu na trase cyklochodníka. Obec 

zorganizuje stretnutie Obce Rožkovany ako doterajšieho stavebníka, Okresného úradu Sabinov, 

odbor starostlivosti o životné prostredie a zástupcov PSK Prešov, Správy a údržby ciest Prešov, 

za účelom riešenia daných v stavebnom povolení stavby „Eurovelo 11 v regióne ZOHT, úsek 

Červenica pri Sabinove – Lipany“ cyklotrasa v katastrálnom území Rožkovany – I. etapa objekt 

SO 20.6 Cyklotrasa – novostavba „Rybníky“ .      

 

-Informácia z pracovného stretnutia zástupcov obce Rožkovany a ŽSR Generálne 

riaditeľstvo, Odbor investorský, Bratislava 

Obec Rožkovany požiadala listom č. RO/2024/079-OcÚ-013 zo dňa 25.10.2024 Železnice 

Slovenskej republiky, Generálne riaditeľstvo, JUDr. Alexander Sako, Klemensova 8, 813 61 

Bratislava o pracovné stretnutie vo veci výstavby dráhy  „ Komplexná rekonštrukcia priecestia 
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v žkm 45,928 – Rožkovany“. Po dohode pracovné  stretnutie vo veci stavby  ŽSR „Komplexná 

rekonštrukcia priecestia v žkm 45,928 – Rožkovany“, sa uskutočnilo dňa 28.11.2024 o 13,00 

hodine v obci Rožkovany. Stretnutia sa zúčastnili zástupcovia obce Rožkovany Ing. Stanislav 

Girašek, starosta obce, Ján Girašek, zástupca starostu obce, Miloš Sekerák, poslanec OZ 

a zástupcovia ŽSR, riaditeľ Odboru investorského Generálneho riaditeľstva ŽSR Ing. Štefan 

Sedláček a námestník generálneho riaditeľa pre rozvoj a informatiku Ing. Jozef Veselka, Adrián 

Bátor  za spoločnosť KUMAT a Martin Balkovský za ŽSR.   

Na predmetnom stretnutí obec predniesla svoje požiadavky na dobudovanie rozostavanej 

stavby a požadovala jej dokončenie. Tiež bolo poukázané na skutočnosť, že súčasný stav 

vylepšil bezpečnosť prechodu motorových vozidiel cez železničné priecestie ale bezpečnosť 

cestujúcich vlakom nie je zabezpečená, z dôvodu že cestujúci sú nútení vystupovať z vlaku 

medzi závorami a môže dôjsť k úrazu cestujúcich. Obec poukázala na skutočnosť a nutnosť 

dokončiť stavbu podľa PD stavby. Na predmetnú stavbu bolo vydané predčasné užívanie 

stavby, ktoré Ministerstvo dopravy Slovenskej republiky oznámením  

č. 29163/2024/SŽDD/87502 zo dňa 21.10.2024 predĺžilo do 29.11.2025. Zástupcovia ŽSR 

informovali o postupnosti výstavby II. Etapy stavby „Komplexná rekonštrukcia priecestia 

v žkm 45,928 – Rožkovany“. V rámci schváleného investičného plánu ŽSR v roku 2025 je PD 

stavby pripravená a pripravuje sa proces verejnej súťaže na zhotoviteľa stavby. Taktiež bolo 

deklarované, že spoločnosť ŽSR má v rámci plánovaných investícií finančné krytie predmetnej 

stavby.  

Zástupcovia ŽSR sa zaviazali, že o jednotlivých postupných krokov na prípravu a realizáciu 

stavby budú obec informovať. Tiež deklarovali ochotu ŽSR informovať obec aj osobne  

na stretnutí.  

 

-Informácia sanácia miest s nezákonne uloženým odpadom v obci Rožkovany       

Obec Rožkovany podala Žiadosť o poskytnutie nenávratného finančného príspevku na sanáciu 

miest s nezákonne umiestneným odpadom v obci Rožkovany. Celkové oprávnené výdavky 

projektu 106 933,50 EUR.  

 

-Informácia  o zakúpení nádob na posyp 

Obec zakúpila nádoby na posyp kamienkov v zimnom období.  Celková hodnota 2.100,- EUR. 

Nádoby sú rozmiestnené v obci a v každej nádobe je umiestnená lopata ( 2x300 litrová nádoba 

a 3x450 litrová nádoba) 

 

HARMONOGRAM plánovaných zasadnutí Obecného zastupiteľstva obce Rožkovany 

v roku 2025:  
20. 02. 2025  

29. 04. 2025 

26. 06. 2025 

11. 09. 2025 

13. 11. 2025 

11. 12. 2025 

 

Starosta obce prečítal poslancom list adresovaný ŽSR SR - Ing. Štefanovi  Sedláčkovi ( riaditeľ 

Odboru investorského Generálneho riaditeľstva ŽSR) s otázkami k predmetnej stavbe, vyzval 

poslancom na prípadné doplnenie. 

Poslanci nemali nič na doplnenie. Starosta doplnil, že list bude odoslaný adresátovi 

v prečítanom znení. 
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7. 2.  Interpelácie poslancov 

 

 

 

Starosta vyzval poslancov, aby predniesli nejaké podnety, interpelácie. 

Poslanci nemali k tomuto bodu rokovania žiadne interpelácie. 

 

 

K bodu č. 8:  Diskusia 

 

V rámci diskusie sa poslanec p.Sekerák zaujímal o termín vyhotovenia Územného plánu 

a  termín podávania námietok verejnosťou.. Starosta odpovedal, že spracovanie Územného 

plánu je z časového hľadiska náročný a zdĺhavý proces, no predpokladá, že v I. polroku r. 2025 

by to mohlo byť reálne, ale presný termín nevie povedať a pripomienkovanie verejnosťou  bude 

možné po zverejnení vypracovaného návrhu. Poslanec p.Duľa chcel vedieť, či sú už jasné 

plánované zmeny? Starosta odpovedal, že naplánuje pracovné stretnutie, kde budú 

prerokované plánované  vizualizácie zámerov ( napr. chodník od MRK č.311, rozšírenie 

cintorína, komunikácia od časti obce Potúček, a iné).  

Z verejnosti  sa do diskusie zapojila p.Nehilová A., ktorá sa zaujímala o plánované parkovisko 

pri železničnom priecestí a možným odpredajom časti jej pozemku. Starosta odpovedal,  

že by sa jednalo o odkúpenie prednej časti na parkovisko, aby autá neparkovali pozdĺž cesty 

a blokovali prejazd. Poslanec p.Duľa reagoval pripomienkou, že na strane pri dome 

p.Lipovského D. to nie je možné, lebo tam je potrebné dokončiť chodník a prechod pre chodcov. 

Poslanec p. Sekerák sa zaujímal o skutočnosť, že prečo starosta neinformoval o výberovom 

konaní na riaditeľa ZŠ s MŠ v Rožkovanoch, ktoré prebehlo 11.12.2024 a jeho výsledky 

a vyslovil názor, že nebol dostatočne informovaný o akcii obce -  Stretnutie s Mikulášom a akcii 

farského úradu Mikuláš na ľade. Vyjadril ľútosť nad nespoluprácou obce s farským úradom. 

Upozornil starostu na nefunkčnosť verejného osvetlenia v časti obce Potúček smerom 

k cintorínu. Starosta odpovedal, že mu nebola doručená zápisnica z výberového konania  

na riaditeľa ZŠ s MŠ v Rožkovanoch a preto nemohol informovať poslancov a verejnosť 

o výsledkoch. Po doručení zápisnice nemá problém vymenovať novozvoleného úspešného 

kandidáta za riaditeľa ZŠ s MŠ v Rožkovanoch. Čo sa týka akcie Mikuláša tak tohto roku 

 sa stretli dve podobné akcie v jeden termín.  Čo sa týka spolupráce obce s farským úradom 

nevidí tam starosta žiadny  problémom, komunikácia s duchovným otcom  po oslovení z jeho 

strany, resp. po oslovení zo strany kurátorov vo veci pomoci je rovnako bezproblémová.  

Ďalej odpovedal, že o nefunkčnosti verejného osvetlenia bol informovaný obyvateľkou obce 

tesne pred zasadnutím OZ a pôjde sa  osobne pozrieť na tvar miesta a následne bude problém 

riešiť. 

Poslanec p.Duľa povedal ,,vy ste sypali soľ Sekerakovým deťom do rán, keď ste chodili 

protestovať za križovatku a priecestie“.  Pán Duľa povedal, že ,,pritom bolo všetko vybavené“ 

Starosta odpovedal, že protestmi verejnosť pomáhala, za urýchlenie výstavby železničného 

priecestia.  

Starosta upozornil poslanca p. Duľu, že šíri informáciu, že v minulosti ako občan podal udanie 

na výruby líp okolo kostola a obnovil exekúciu proti farnosti. Poslanec Duľa odpovedal, 

 že hovorí to čo mu bolo povedané a nechce povedať od koho. Až na výzvu prítomnej verejnosti 

odpovedal, že to hovoril duchovný otec Bartolomej  Salanci. Na to starosta povedal, že zavolá 

duchovnému otcovi, lebo takéto klamstvá musia prestať. Poslanec p. Duľa poskytol starostovi 

telefónny kontakt na duchovného otca. 

Starosta ďalej odpovedal k spolupráci obce s farským úradom, že obec vždy na požiadanie 

pomohla a aj naďalej pomáhať bude. Pomáhali sme pri spevnených plochách na farskom 
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úrade, obec poskytla na požiadanie materiál (recyklovanú asfaltovú drť) na spevnenie chodníka 

od fary ku kostolu, ako ja techniku – vibračnú dosku s pracovníkom na zhutnenie chodníka. 

Pomáhame pri vybavení povolení na výrub drevín zo starého a nového cintorína, vyčistili sme 

oplotenie cintorína od náletových drevín. Obec zabezpečuje kompletné upratovanie kostola 

a jeho okolia, služby kostolníka zabezpečuje počas pracovnej doby obec prostredníctvom 

svojho pracovníka.  

Aj keď nám bolo v minulosti povedané, že obec by niektoré činnosti nemala robiť, my to budeme 

robiť aj naďalej. Starostlivosť o cintorín je vidieť a cintorín nový aj starý je vyčistený 

a vykosený. Okolie kostola je upratané, lístie vyhrabané, tráva vykosená. Ako starosta kosím 

cintorín so svojou technikou. Na spolupráci je potrebné vždy niečo vylepšovať aj v budúcnosti. 
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K bodu č. 9:  Záver 

 

Starosta obce poďakoval prítomným poslancom a verejnosti za účasť na zasadnutí Obecného 

zastupiteľstva.  

 

 

Zapísala: Ing. Janka Novotná  

 

 

 

 

 

 

 

 

        Ing. Stanislav Girašek  

                 starosta obce  

 

 

 

 

 

 

Overovatelia:  

 

 

Ing. Margaréta Girašková       ......................................... 

 

Ján Girašek               ......................................... 
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